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خطیب نماز جمعه این هفته تهران با اشــاره به 
جنایت اخیر هتاکی به قرآن در سوئد گفت: مقام 
معظم رهبری در این رابطه به دولت سوئد هشدار 
دادند که در برابر دنیای اسلام آرایش جنگی گرفته 
و نتیجه آن نفرت همه مسلمانان دنیا و بسیاری از 

دولت های اسلامی خواهد بود.
حجت الاسلام والمسلمین کاظم صدیقی در خطبه  دوم نماز 
جمعه این هفته تهران با اشــاره به اینکه جسارت و هتاکی به 
قرآن تازگی ندارد، اظهار کرد: از دیرباز عناد با قرآن وجود داشته 
اســت و در چند صد سال اخیر در دنیای غرب تمام فعالیت ها 
حول محور معنویت زدایی و دین زدایی و در راس آن قرآن بوده 
است.وی به کتاب آیات شیطانی نوشته سلمان رشدی اشاره کرد 
و گفت: آن زمان هم امام رحمت الله نویسنده پلید این کتاب را 
مهدورالدم اعلام کردند و به خواست خدا آن مرد پلید جان سالم 
از این میدان به در نبرد.امام جمعه موقت تهران با اشاره به اینکه 
امروز هم در آمریکا قرآن را به آتش می کشند، افزود: در انگلیس، 
هلند، بلژیک، آلمان و سوئد اخیراً این جنایت تکرار شده است و 
بعضی افراد نادان و مزدور  می خواهند دولت های غربی را از این 
جنایت جدا کنند و بگویند به حکومت ها ربطی ندارد اما این ها 

همان ابن زیادها و یزیدهای زمان ما هستند.
به گزارش ایسنا، امام جمعه موقت تهران با اشاره به اینکه امروز 
هم جریان مقابله با پیامبر و قرآن وجــود دارد که در راس آن 
آمریکا و انگلیس هستند گفت: خداوند از قرآن کریم به عنوان 

یکی از حرم های خود در کنار کعبه حفاظت می کند. اما به آنها 
که با قرآن در افتاده اند مهلت می دهد تا پیمانه ظلمشان پر شود 

و آنها را به سزای اعمالشان خواهد رساند.
وی با بیان اینکه ما مسلمانان در قبال جنایت هتک حرمت 
قرآن تکلیف داریم تصریح کرد: امســال شاهد بودیم  در کنار 
لبیک یا حسین مسلمانان جهان لبیک یا قرآن را سر دادند و 
همه عزاداران زیر پرچم قرآن در یک حرکت هماهنگ، هم آوا 

شدند و انزجار خود را به هتاکان اعلام کردند.
صدیقی با اشــاره به بیانات مقام معظم رهبری در این باره 

تصریح کرد: هتک حرمت قرآن یک توطئه است و کار فردی 
نیست.وی با اشاره به اینکه مقام معظم رهبری خواستار معرفی 
این فرد جانی به عالم اسلام شدند تا اشد مجازات برای او اعمال 
شود افزود: تمام علمای اسلام از همه فرقه ها در رابطه با هتک 

حرمت قرآن نظر یکسان دارند و خواهان مقابله با آن هستند.
امام جمعه موقت تهــران در بخش دیگری از خطبه دوم با 
اشــاره به عزاداری های بی ســابقه و دارای شور و شعوری که 
امسال در داخل کشور شکل گرفت، خاطرنشان کرد: علی رغم 
فراخوان های دشمنان برای عدم حضور در هیئت ها و نپوشیدن 

لباس مشکی ولی به کوری چشم دشمنان عزاداری ها نسبت به 
سال های قبل پرشورتر بود.

وی با بیان اینکه ملت ایران رکورد را شکستند و مدال افتخار 
مقابله با ظالم را به خود اختصاص دادند و سال به سال در این 
میدان عمیق تر حضور داشته اند، افزود: به این ملت عزیز افتخار 
می کنم.صدیقی ادامه داد: امســال در همه کشورها از جمله 
عراق، افغانستان، پاکستان و نیجریه شاهد عزاداری های پرشور 
مسلمانان بودیم و حتی در لندن ده  هزار نفر به خیابان ها آمدند 
و ارادت خود را به سالار شهیدان ابراز کردند.وی همچنین در 
آستانه بزرگداشت روز مدافعان حرم تصریح کرد: بعد از جنگ 
تحمیلی با تشکیل داعش که بنای تخریب قبور ائمه اطهار را 
داشتند مدافعان حرم و در راس آنها شهید سلیمانی که مالک 
اشتر رهبر انقلاب بود الگوی مناسبی برای مجاهدان در این 
مسیر شدند و شهید سلیمانی حتی بعد از شهادتشان اثر و نقش 

پررنگی در ایجاد رعب و وحشت برای دشمنان داشتند.
صدیقی با بیان اینکه مدافعان حرم ضمن حفظ حرم ها برای 
امنیت جهانی تلاش کردند، گفت: مدافعان حرم ضمن اینکه 
امنیت را برای کشور ایران به ارمغان آوردند، حرم ها را بیمه کرده 
و در ایجاد امنیت به همه جهانیان، حتی کشورهایی که داعش 
را درست کرده بودند، خدمت کردند.وی همچنین روز خبرنگار و 

روز جهاد دانشگاهی را تبریک گفت.
امام جمعه موقت تهران در خطبه های اول نماز جمعه این هفته 
تهران هم با اشاره به ایام شهادت سید و سالار شهیدان گفت: 

سیدالشــهدا حقیقتی از سنخ حقیقت قرآن بود که در تیررس 
احدی قرار نمی گیرد و نخواهد گرفت.

وی با بیان اینکه قرآن نور روح و رحمت واسعه حق است که 
مظهر همه اسماء الهیست تاکید کرد: قرآن در دسترس هر کسی 
نیست و اراذل و مشرکین و صهیونیست های ناپاک و وجودهای 
ظلمانی که قرآن سوزی می کنند اصلًا به قرآن راهی ندارند و 
در واقع خودسوزی می کنند. خطیب نماز جمعه این هفته تهران 
با اشاره به اهمیت توجه به شخصیت امام حسین و آثار و برکات 
سیدالشهدا خاطرنشان کرد: اباعبدالله کشتی نجات و راهنما و 
راهبر است که با قیام خود به دنبال نفی طاغوت و اسلام اموی 
بود.وی افزود: اسلام اموی همان اسلام انگلیسی و آمریکایی و 

اسلام سکولار بی تفاوت بدون مسئولیت بی غیرت امروز است.
وی با اشاره به اهمیت سپردن امانت به اهلش و تلاش های 
امام حســین در این زمینه خاطرنشــان کرد: اسلام سکولار 
می گوید دین از سیاست جداست و متدینین و مسلمانان به دنبال 
قدرت نروند و شــرابخوارها و خودفروخته ها قدرت را به دست 
بگیرند. اما سیدالشهدا در قیام خود به ما درس دادند که برای 
تشکیل حکومت اسلامی و خلع سلاح افراد نالایق از قدرت 

خون خودشان را نثار می کنند.
صدیقی در بخش دیگری از خطبه های اول نماز جمعه این 
هفته تهران تقوا را وسیله نجات و نبود تقوا را وسیله سقوط خوانده 
و افزود: تقوا خانه شکست ناپذیر است و هر کسی در این سنگر 

باشد از نفس اماره و شیاطین و مستکبران در امان خواهد بود.

صدیقی: ما مسلمانان در برابر جنایت هتک حرمت قرآن تکلیف داریم رد شایعات افزایش قیمت بنزین 
منظور:شوکدرمانینمیکنیم

رییس سازمان برنامه و بودجه با رد شایعات افزایش قیمت بنزین تاکید کرد، یکی 
از تصمیمات سخت پیش روی تیم اقتصادی دولت پرهیز از شوک درمانی است.

به تازگی رییس مجلس با اشاره به اینکه کشور نیازمند تصمیمات شجاعانه، سخت و تلخ است، 
اعلام کرده است: باید این تصمیمات را بگیریم و پای آن بایستیم و بفهمیم که این تصمیمات قابل 
اجراست.در همین راستا داود منظور رییس سازمان برنامه و بودجه کشور در واکنش به این موضع 
گیری نوشت: یکی از تصمیمات سخت پیش روی تیم اقتصادی دولت، تقویت ثبات و پیش بینی 
پذیری در اقتصاد و پرهیز از هرگونه شوک درمانی است.به گزارش اقتصادآنلاین، رییس سازمان 
برنامه و بودجه همچنین با رد شایعات افزایش قیمت بنزین تاکید کرده است، سیاست های غیر قیمتی 
انرژی می تواند بدون ایجاد تکانه های جدید به بهینه سازی مصرف انرژی کمک کند.این اظهار نظر 
رییس سازمان برنامه و بودجه به این معناست که دولت برخلاف شایعات فضای مجازی به دنبال 
افزایش قیمت بنزین نیست و راهکارهای غیر قیمتی را در راستای تقویت ثبات اقتصادی دنبال میکند.

رییس فراکسیون محیط زیست مجلس:
وضعیتاشعهفرابنفشدرتهرانبحرانیشدهاست

رییس فراکسیون محیط زیست مجلس گفت: وضعیت تابش اشعه فرابنفش 
)UV( در تهران بحرانی شده و به عدد ۱۲ رسیده است در این راستا نیز ضروری 

است شهروندان از قرارگیری در معرض نور مستقیم خورشید پرهیز کنند.
 سمیه رفیعی با اشاره به تغیرات اقلیم و گرمایش جهانی، اظهار کرد: وضعیت تابش اشعه فرابنفش 
)UV( در تهران بحرانی شده و به عدد ۱۲ رسیده است در این راستا نیز ضروری است شهروندان از 
قرارگیری در معرض نور مستقیم خورشید از ساعت ۸ صبح تا ۱۷ به طور جدی پرهیز کرده و ضمن 
استفاده از تجهیزات مراقبتی مانند کرم های ضدآفتاب، لباس و عینک های مناسب، از استخرهای 
سرباز استفاده نکنند.نماینده مردم تهران، ری، شمیرانات، پردیس و اسلامشهر افزود: در این خصوص 
قطعا دستگاه های مسوول باید اطلاع رسانی مناسب و به موقع انجام دهند. فراکسیون محیط زیست 
مجلس نیز در هفته آتی از متولیان امر در خصوص اقدامات انجام شده گزارش خواهد خواست.رییس 
فراکسیون محیط زیست مجلس با بیان این که تداوم گرما در این روزها موجب تعطیلی در کشور 
شده است بیان کرد: در حالی تهرانی ها این روزها تداوم گرمای ۴۰ درجه را تجربه می کنند که بر 
اساس گزارشات هواشناسی استان تهران، رکورد گرمای استان در مردادماه سال ۹۲ با ۴۵.۶ درجه 
سانیتگراد در ورامین ثبت شده است. در شهر تهران هم در تیرماه سال های ۳۷، ۵۲ و ۵۴ دمای ۴۳ 
درجه و در تیر ماه ســال های ۷۴، ۸۲، ۸۷ و مرداد ماه ۹۲ دمای ۶/۴۲ رکورد زده است.به گزارش 
بازار،وی تصریح کرد: از سوی دیگر از ابتدای سال زراعی ۱۴۰۱ )مهرماه( تا روز گذشته در مقایسه با 
دوره بلند مدت ۳۰ ساله، متوسط دما در استان تهران یک درجه و نسبت به مدت مشابه سال گذشته 
۶/۰ درجه افزایش داشته است. همچنین از ابتدای فصل تابستان تا روز گذشته متوسط کمینه دما 
۸/۰ درجه، بیشینه ۹/۰ درجه و میانگین ۹/۰ درجه افزایش نسبت به دوره بلند مدت ۳۰ ساله را در 
استان تهران شاهدیم.رییس فراکسیون محیط زیست مجلس عنوان کرد: تمام این آمارها نشان 
می دهد موضوع تغییرات اقلیم و گرمایش جهانی تاثیر خود را با سرعتی بیش از تصور بر زندگی و 
حیات کشور و منطقه ما گذاشته است و اگر هرچه سریعتر اقدام موثری صورت نگیرد قطعا همه 
متضرر خواهند شد.رفیعی گفت: فراکسیون محیط زیست مجلس به طور جدی پیگیر ایجاد آژانس 
منطقه ای پارلمانی مقابله با تغییر اقلیم و گرد و غبار با عضویت کشورهای عضو منا و پارلمان اروپا 
است. در این راستا تلاش های بسیاری با حمایت دکتر قالیباف انجام  شده که امیدواریم بزودی شاید 
شکل گیری این اجماع منطقه ای و پس از آن آغاز فعالیت های هماهنگ برای مقابله و سازگاری با 

این پدیده با حمایت های مجامع قانون گذار منطقه باشیم.

با ابلاغ دیوان محاسبات کشور صورت گرفت؛
توقفدریافت»حقاشتراکتلفنثابتمشغول

بهکار«وبازگرداندنمبالغدریافتشده
با تلاش های دیوان محاسبات، دریافت مبالغی تحت عنوان »حق اشتراک هر 
تلفن ثابت مشغول بکار« که از سال ۱۳۹۸ در قبوض مشترکین اعمال می شد، 
از ابتدای خردادماه ســالجاری متوقف و این حق اشتراک از قبوض مشترکین 

حذف شد.
به گزارش ایلنا، به نقل از اداره کل روابط عمومی و امور بین الملل دیوان محاسبات کشور، با ابلاغ 
این نهاد نظارتی مبلغ حق اشتراک از قبوض مشترکین تلفن ثابت حذف شد.با تلاش های دیوان 
محاسبات، دریافت مبالغی تحت عنوان »حق اشتراک هر تلفن ثابت مشغول بکار« که از سال ۱۳۹۸ 
در قبوض مشترکین اعمال می شد، از ابتدای خردادماه سال جاری متوقف و این حق اشتراک از 
قبوض مشترکین حذف شد.گفتنی است که بازگرداندن مبالغ دریافت شده در فاصله زمانی سال 

۱۳۹۸ تاکنون نیز در دستور کار دیوان محاسبات کشور قرار گرفته است.

کدام محصولات نیاز به تعرفه گذاری ۴ برابری دارند؟
رتبهاولایراندرتولیدفولاد،گولزنندهاست

شهرستانی گفت: تعرفه پلکانی کاملاً درست است اما در مواردی که کمبود کالا 
داریم باید تعرفه ســنگین گذاشته شود ولی برای کالاهایی که در داخل مازاد 

هستند نباید تعرفه گذاشته شود.
اواخر تیر ماه سال جاری بود که هیئت وزیران طی مصوبه ای تعرفه صادرات محصولات فولاد را 
افزایش داد. حدود ۲ هفته از مصوبه هیئت دولت نگذشته بود که  اعلام شد براساس آمار انجمن 
جهانی فولاد در تیرماه و مرداد ماه ســال ۱۴۰۱، ایران رتبه اول رشــد تولید فولاد در دنیا را دارد 
و هفتمین تولیدکننده این محصول در جهان است. افزایش تعرفه صادرات محصولات فولادی 
همزمان با انتشار خبر رتبه برتر ایران در تولید فولاد واکنش های فعالین حوزه صنعت را  به دنبال 
داشت. کما اینکه شهرستانی، عضو انجمن تولیدکنندگان فولاد ایران در گفتگو با گسترش نیوز ضمن 
تاکید بر این نکته که وقتی کالایی مازاد است باید تعرفه آن برداشته شود، گفت این قبیل آمارها 
گول زننده هستند.رضا شهرستانی، عضو هیئت رئیسه انجمن فولاد ایران در گفتگو با گسترش نیوز 
در واکنش به افزایش تعرفه صادرات فولاد گفت: علی الاصول برای حمایت از تولید داخل همه 
جا عوارض پلکانی می گذارند و در آن بخش هایی که نیاز داخل وجود دارد، تعرفه ها بالاتر است اما 
در مواردی که مازاد داریم نباید تعرفه داشته باشیم. درباره اتفاقی که در حال حاضر در مورد تعرفه 
صادرات محصولات فولادی افتاده، بهتر است، از بالادست که شامل سنگ می شود، شروع کنیم و 

به پایین دستی ها که شامل نورد می شود، برسیم.
تعرفه های دولت برای صادرات پایین است

او افزود: مسلماً به دلیل اینکه منابع محدود است باید روی سنگ همان تعرفه سنگینی گذاشته 
شود و یا بر روی گندله سازی و احیا نیز باید به صورت جدی تعرفه گذاری شود، چنانچه در شرایط 
فعلی در مورد احیا با کمبود مواجه هستیم و خود این مورد باعث شده که صنایع پایین دستی حتی 
با آن ظرفیت نامی که داریم، کار نکند. کما اینکه در حال حاضر بالغ بر حدود۴۰ میلیون تُن ظرفیت 
تولید داریم در صورتی که سال گذشته ۳۰ میلیون تُن تولید کردیم. لذا تعرفه ای که در حال حاضر 
گذاشتند به این ترتیب که ۲۰ درصد گندله سازی و ۷ درصد احیا، به نظر بنده حتی کم است به این 

معنی که تعرفه احیا باید بالای ۱۰ درصد باشد.
میلگرد نباید حتی یک درصد هم تعرفه داشته باشد

شهرستانی با تاکید بر حذف تعرفه میلگرد تصریح کرد: میزان تعرفه در قسمت پایین دست به نوع 
کالای صادراتی بستگی دارد به عنوان مثال در مورد میلگرد نباید حتی یک درصد هم تعرفه داشته 
باشد چراکه در داخل میلگرد مازاد داریم اما به دلیل کمبود در حوزه ورق، در این زمینه هم باید تعرفه 
گذاری صورت بگیرد، به این ترتیب که درباره این محضول باید ۵ درصد تعرفه در نظر گرفته شود. 
همچنین درباره بیلتِ هم به دلیل اینکه در داخل با کمبود مواجه هستیم، آنجا هم نیاز نیست تعرفه ای 
لحاظ شود اما برای ورق باید همان ۵ درصد تعرفه در نظر گرفته شود اما در حال حاضر برای بیلتِ 
۲ درصد تعرفه در نظر گرفتند چراکه ما دو برابر نیاز داخل تولید می کنیم. در مجموع سیاستگذاری در 
مورد تعرفه ها بسیار درست است و باید انجام شود اما درصدها اهمیت دارد که باید به نسبت مازاد و 
کمبود به درستی تعیین شود.عضو هیئت رئیسه انجمن فولاد ایران در پاسخ به اینکه برخی بر این 
باور هستند که افزایش تعرفه منجر به کاهش صادرات می شود، اظهار کرد: واقعیت امر این است که 
وقتی در کشور با کمبود کالایی مواجه می شویم، باید تعرفه گذاری صورت بگیرد که کمتر صادر شود.

چین بیش از یک میلیارد تُن فولاد تولید می کند
شهرستانی در واکنش به اینکه، در حال حاضر گفته می شود ایران در حوزه تولید فولاد رتبه اول 
جهانی را کسب کرده اما از طرفی تعرفه صادرات همین کالا را ۴ برابر افزایش دادند، خاطرنشان 
کرد: منظور از آمار منتشر شده در مورد تولید فولاد، درصد افزایشی بوده نه اینکه به عنوان حجم 
تولید فولاد در کشور. زمانی تولید فولاد را نسبت به سال قبل اعلام می کنند، به این معنی که 
نسبت به سال قبل تولید تا چه اندازه افزایش پیدا کرده، که این مورد چندان مورد توجه نیست بلکه 
حجم اهمیت دارد برای نمونه چین که بیش از یک میلیارد تُن فولاد تولید می کند، اگر تنها ۵ درصد 
به میزان تولید خود اضافه کند، ۵۰ میلیون تُن می شود که بیش از کل تولید ایران می شود اما در 
شرایطی که تنها ۳۰ میلیون تُن تولید کردیم، اگر ۱۰ درصد رشد داشته باشیم، این ۱۰ درصد ۳ 
میلیون تُن می شود. بنابراین در این شرایط مقایسه ای تاثیر ۵۰ میلیون تُن از ۳۰ میلیون تُن بیشتر 
است، لذا آمارهای منتشر شده ملاک نیستند و اینکه می گویند ایران رتبه اول تولید فولاد در جهان 

را کسب کرده، گول زننده است.
تعرفه شمش فولاد باید حذف شود

او در پاسخ به اینکه در مجموع تعرفه گذاری بر روی محصولاتی نظیر محصولات فولادی برای 
تولید کنندگان سودآور است یا خیر؟ یادآور شد: ضرب المثلی می گوید حقیقت را بگو حتی اگر به 
زیان خودت است. واقعیت در مورد تعرفه گذاری این است که تعرفه پلکانی کاملًا درست است اما 
در مواردی که کمبود کالا داریم باید تعرفه سنگین گذاشته شود ولی برای کالاهایی که در داخل 
مازاد هستند نباید تعرفه گذاشته شود. مجدداً تاکید می کنم در شرایط فعلی در بخش میلگرد و 
شمش فولاد نباید تعرفه گذاری کرد، در بحث ورق و موارد مربوط به قسمت بالادستی هم باید به 
 صورت پلکانی تعرفه گذاری صورت بگیرد، به عنوان مثال برای سنگ تعرفه ۴۰ درصدی، کنسانتره

 ۳۰ درصد، گندله ۲۰ درصد، آهن اسفنجی ۱۰ درصد تعرفه در نظر گرفته شود.

اخبار کوتاه 

یک اقتصاددان می گوید: من پارسال در زمان جراحی اقتصادی 
دولت گفتم که در اقتصاد ایران به مردم پول بدهید، دیگر نمی توانید 
بگیرید. این طور نیست که بگویید سه ماه پول می دهیم و بعد کوپن 

را جایگزین می کنیم.
با وجود اصرار دولتی ها و استفاده از راه های تشویقی چون افزایش یارانه نقدی 
برای همه گیر شــدن طرح کالابرگ، اما همچنان گزارش ها و روایت ها حاکی از 
قهر مردم با این طرح است. این موضوع را حتی می شود در آخرین اظهارنظر یک 
مقام وزارت کار مشاهده کرد که تاکنون فقط یک میلیون خانوار از طرح کالابرگ 
استقبال کرده اند.معاون رفاهی وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی توضیح داده؛ در مدت 
اجرای کالابرگ تاکنون یک میلیون خانوار از این طرح استفاده کردند که عمدتاً در 
سه دهک پایین درآمدی جامعه بودند و طرح نسبت به گذشته رشد قابل قبولی پیدا 
کرده است.علی رضا عسگریان در مورد این که چرا استقبال از کالابرگ ناچیز بوده، 
گفته است؛ دلایلی مختلفی دارد، از جمله آن، عدم اطلاع رسانی کافی و همچنین 
شکل گیری رفتار مصرفی مردم در زمانی که هنوز زیرساخت اجرای کالابرگ فراهم 
نبود و مردم از یارانه معیشتی خود برای سایر هزینه ها مانند کرایه  خانه، هزینه ایاب 
و ذهاب و یا سایر هزینه های خانوار استفاده کرده اند.این در شرایطی است که طرح 
کالابرگ الکترونیکی برای سه دهک پایین درآمدی به تعداد ۸ تا ۹ میلیون خانوار 
و به استعداد ۲۹ میلیون نفر جمعیت کشور، معادل یک سوم جمعیت اجرا می شود.

با این حال، بنا به اعلام وزارت کار، در حال حاضر سه دهک کم درآمد مشمول 
کالابرگ الکترونیکی همراه با اعتبار اضافه شده اند و احتمالا تا یک ماه آینده دو 

دهک ۴ و ۵ هم مشمول خواهند شد.
یارانه نقدی ۵۲۰ هزار تومان می شود

اما بی اعتنایی مردمی به طرح کالابرگ در حالی است که دولت با شرط افزایش 
۳۰ درصــدی یارانه ها، در تلاش برای تغییر رای مردم از دریافت یارانه نقدی به 
کالایی هستند. آن طور که وزارت کار اعلام کرده، سه دهک اول تا سوم جامعه در 
صورت خرید ۲۰۰ هزار تومان از کالاهای تعیین شده در سبد، می توانند از دریافت 
مابه التفاوت قیمت این کالاها نسبت به ســال ۱۴۰۱ )حدود ۱۲۰ هزار تومان( 
برخوردار شوند.طبق اطلاعیه وزارت کار، مردم باید این مبلغ را صرف خرید از سبد 
کالایی مشخص شده کنند.بر این اساس، در مجموع میزان یارانه دریافتی یارانه 
بگیران سه دهک نخست یعنی حدود ۲۹ میلیون نفر با احتساب ۱۲۰ هزار تومان 
تشویقی دولت، ۵۲۰ هزار تومان برای هر نفر می شود.بنا به این گزارش، این طرح 

۱۱ قلم کالای اساســی شامل شیر کم چرب، پنیر، ماست پگاه، مرغ، تخم مرغ، 
روغن مایع، ماکارونی، قند و شکر، برنج ایرانی، حبوبات وگوشت منجمد گوساله 

جهت عرضه به خانوارها پیش بینی شده است.
چرا مردم نگاه مثبت به کالابرگ ندارند؟

براساس نظرسنجی مرکز پژوهش های مجلس که در شهریورماه پارسال منتشر شده 
بود، ۵۸.۵ درصد مردم، دریافت کالابرگ را به یارانه نقدی ترجیح می دادند.براساس نتایج 
به دست آمده موسسه افکارسنجی ملت، ۵۸.۵ درصد از مردم ترجیح می دادند دولت 
هفت قلم کالای اساسی را به قیمت سال قبل و از طریق کالابرگ عرضه کند و در 
مقابل ۲۸.۶ درصد ترجیح می دادند به ازای هر فرد ماهانه مبلغ ۳۰۰ یا ۴۰۰هزارتومان 
نقدی اختصاص یابد.نتایج این افکارسنجی نشان می داد ۶۰.۶ درصد مردم نسبت به 
کلیــت طرح اصلاح یارانه ها نظر منفی دارند که مهمترین دلیل آن، افزایش قیمت 

کالاهای دیگری است که قرار نبود براساس اجرای این طرح، گران شوند.
قاسمی: از ابتدا هم معلوم بود طرح کالابرگ شکست می خورد

سیامک قاسمی، اقتصاددان در گفت وگو با خبرآنلاین عنوان می کند: من پارسال 
در زمان جراحی اقتصادی دولت گفتم که در اقتصاد ایران به مردم پول بدهید، دیگر 
نمی توانید بگیرید. این طور نیست که بگویید سه ماه پول می دهیم و بعد کوپن را 
جایگزین می کنیم. دیگر این پول باید پرداخت شود.ما وقتی به دهک پایین اقتصاد 
ایران پول می دهیم، افراد سریع زندگی خود را با این پول پوشش می دهند. برای مثال، 
یک میلیون و ۲۰۰ هزار تومان پول بیشتر می گیرد، نمی توانید سه ماه بعد بگویید حالا 
این پول را نمی دهیم و از کوپن اســتفاده کنید. می گوید من پول را می خواهم.وی 

تصریح می کند: از ابتدا مشخص بود که مردم به سمت کالابرگ نمی روند.

عباس جهانگیرزاده نماینده پارس آباد می گوید: مردم هیچ زمانی، 
حساب خیلی خاصی برای مجلس و دولت باز نکردند و نمی کنند. 
حداقل انتظارات مردم این است که مشکلات روزمره آن ها را حل 
کنیم، ولی خروجی کار حکایــت از این دارد که حتی پایین ترین 
مطالبات مردم هم برآورده نمی شود. متاسفانه دولت هم در قبال 

مردم آن طور که باید و شاید خود را پاسخگو نمی داند.
 عباس جهانگیرزاده نماینده پارس آباد در خصوص اوضاع اقتصادی و معیشتی 
مردم می گوید: مردم ایران، مردمان زیاده خواهD نیستند و تنها در این سال ها که با 
فشار های شدید اقتصادی روبرو شدند، از دولت خواستند که حداقل مطالباتشان به 
موقع انجام شود، اما اگر می بینیم که وضع به این روز درآمده، به واسطه سوءمدیریت 
مدیران اســت. وی می گوید: تمام وعده هایی که دولت ســیزدهم به آن ها اشاره 
کرده بود، به راحتی قابل انجام بود. مثلًا دولت به لطف ارائه کالابرگ الکترونیکی 
می توانست تا حد قابل ملاحظه ای از تورم جلوگیری کند و می شد ثبات را در بازار 
حکمفرما کرد. موضوع کالابرگ الکترونیکی را هم دولت گفته بود و هم خواسته ما 
در مجلس بود، اما ماه ها تاخیر در این فرآیند، باعث کوچک شدن سفره های مردم 
شد.عضو کمیسیون کشاورزی مجلس می گوید: قیمت ها در این دو سال، دور از 
انتظار افزایش داشته است و تازه دولت گفته از چند روز پیش، کالابرگ را برای تهیه 
۱۱ کالای اساسی برای سه دهک آخر، فعال کرده است. حقیقتاً من به عینه موضوع 
را تاکنون مشاهده نکرده ام. دولت باید این رویه را یک سال و نیم پیش، آن هم نه 
فقط برای سه دهک آخر صورت می داد. همین تعلل ها است که شرایط معیتشی 
مردم را روز به روز پیچیده می کند. نماینده پارس آباد به رویداد۲۴ می گوید: ارائه به 

موقع کالابرگ الکترونیکی، کاری ساده بود و دولت پیش از حذف ارز ترجیحی باید 
این مسیر را دنبال می کرد. دولت به ما در این زمینه قول داده بود و مجلس بر همین 
اساس به دولت کمک کرد تا حذف ارز ترجیحی را شاهد باشیم. متاسفانه برخلاف 
حرف های دولتمردان که گفتند چند کالا با آزادسازی قیمت مواجه خواهد شد، دیدیم 
که چطور چند صد کالا قیمت شان افزایشی شد و از طرفی، کالابرگ هم به دست 
مردم نرسید و قیمت های مصوب شهریور ۱۴۰۰ بر کالا ها اعمال نشد؛ یعنی اشتباه 
پشت اشتباه.جهانگیرزاده می گوید: ما در کمیسیون کشاورزی، سه بار در حضور آقای 
رییس جمهور جلسه داشتیم و ایشان اعتراف کردند که باید خیلی قبل تر از این ها، 
کالابرگ الکترونیکی به دست مردم می رسید. آقای رئیسی هم توقع داشت که زیر 
مجموعه اش این کار را سریع تر به نتیجه برسانند که نشد. او می گوید: نارضایتی 
توده های مردم از وضعیت اقتصادی و معیشتی شان، حقیقت ماجرا است و کسی 
نمی تواند منکر این موضوع شود. دولت، مجلس و قوه قضاییه همه ادعایشان بر این 
است که برای مردم تلاش داریم انتظاراتشان را برآورده کنیم ولی به باور من، مردم 
باید بیشترین انتظارشان را از دولت داشته باشند، چون اجرای کار دست دولت است، 
نه نماینده ها. ما هم از دولتی ها انتقاد داریم که انتظارات مردم را برآورده نمی کنند. کار 
درست و منطقی باید سر وقت انجام شود، وگرنه از زمانش بگذرد شاید خیلی به کار 
مردم نیاید.نماینده پارس آباد می گوید: مردم هیچ زمانی، حساب خیلی خاصی برای 
مجلس و دولت باز نکردند و نمی کنند. حداقل انتظارات مردم این است که مشکلات 
روزمره آن ها را حل کنیم، ولی خروجی کار حکایت از این دارد که حتی پایین ترین 
مطالبات مردم هم برآورده نمی شود. متاسفانه دولت هم در قبال مردم آن طور که باید 
و شاید خود را پاسخگو نمی داند.عضو کمیسیون کشاورزی مجلس می گوید: دوره 
آمارسازی و خوب جلوه دادن ها گذشته است. آمارسازی های نادرست، بزرگترین آفت 
برای مدیریت در جامعه است که دولت در بحث اقتصاد، کشاورزی و دام و... مدام از 
خود آمارسازی می کند. بر اساس آماری که دولت اعلام می کند اگر ظرف پنج سال 
گذشته ۲۰ درصد رشد داشته ایم، باید الان تولیدمان دو برابر باشد در صورتی که کف 
جامعه چنین چیزی را نمی بینیم.وی می گوید: مافیای اقتصادی و مدیریتی، کشور 
را قفل کرده است. انقلاب، شهدا و امام این را از ما نخواسته بودند. ما که ادعایمان 
این است که راه آن ها را دنبال می کنیم اگر به طور واقعی دنباله رو آن ها بودیم، به 
این نقطه نمی رسیدیم.جهانگیرزاده می گوید: دولت باید نیم نگاهی هم به جمهوریت 
داشته باشد، نه اینکه مدام بگوید حرف، حرف ماست و هر چه گفتیم باید انجام شود. 

اگر این طور باشد، نتیجه اش می شود تورم، گرانی و اوضاعی که الان مردم دارند.

شرطدولتبرایافزایش۱۲۰هزارتومانییارانهها نمایندهپارسآباددرمجلس:

چرامردمباطرحکالابرگآشتینکردند؟ دورهآمارسازیگذشتهاست

حسن صادقی رئیس اتحادیه پیشکسوتان جامعه کارگری می گوید: دولتی 
روی کار اســت که سواد سیاسی، اقتصادی، اجتماعی و بین المللی ندارد. 
معلوم است با چنین دولتی روز به روز بحران بیشتری را متحمل می شویم. 
دولت حتی از نعل اسب،  ای.تی.ام و ... حتی از نفس کشیدن آدم ها مالیات 

می گیرد، تا یاد حکومت های قاجاریه بیفتیم که از مردم خراج می گرفتند
حسن صادقی رئیس اتحادیه پیشکسوتان جامعه کارگری در باره »طرح همسان سازی حقوق 
بازنشستگان« داشت: طرح همسان سازی حقوق بازنشستگان در حالی توسط دولتی ها مطرحی 
می شود که در واقع دولت برای اینکه بتواند خانواده خودش را در این قالب تعریف کند، از یک 
غلط مسطلح استفاده کرده و حرف از همسان سازی می زند. با این توضیح که مثلًا در حوزه 
لشگری درجه استوار یکم، سروانی و ... هیچ تغییری نداشته است. همچنین در حوزه مهم 
آموزش و پرورش هم رسته های شغلی همان تعریفی را دارند که در قبل داشتند. حالا سوال این 
است، برای همسان سازی کارگران کفش ملی یا هزاران کارخانه تعطیل شده را با چه کسانی 
می خواهند مقایسه کنند؟ بنابراین ما نمی توانیم، در سیستم تامین اجتماعی همسان سازی داشته 
باشیم و باید »متناسب سازی« را به کار بگیریم.صادقی در گفت وگو با رویداد۲۴ می گوید: نکته 
ملموس و غیرقابل انکار چیزی جز این نیست که عامل بدبختی و گرفتاری مردم به عملکرد 
مجلس و سیاست های دولت ربط دارد. در واقع مجلس با ندانم کاری به وزارت کار این فرصت 
را داد تا به کنار گذاشتن قانون کار، به مصوبه مجلس تبعیت کند تا به همین راحتی حقوق 
کارگران و بازنشسته ها تضییع شود. در حالی شعار »انقلابی_ انقلابی« نمایندگان مجلس 
گوش فلک را کر کرده است، بیایند بگویند بر چه استدالی حقوق دولتی ها فریز کردند؟ این 
رویکرد غلط یا با دلیل جبران همسان سازی انجام شده است یا اینکه بخواهند قشر عظیم کارگر 
را به تله فقر گرفتار کنند! او می گوید: مشکل این است، ۲ وزیر اقتصادی که فاقد دانش و تجربه 
هستند، در این ۲ سال گذشته طوری عمل کردند که اولی از »این« ور زین افتاد و دومی از »آن« 

ور زین. در واقع، چون آشنایی حداقلی با حوزه مسئولیتی ندارند، دنباله روی فرامینی می شوند 
که مجلس دیکته می کند و نتیجه اش این می شود که کارگر روز به روز فقیرتر می شود. چون 
دولت در هنگام همسان سازی نمی داند که برای کارگر برنامه جبرانی داشته باشد و به همین 
دلیل جامعه کارگری برای تامین مایحتاج اولیه خود به چه کنم-چه کنم می افتد. تصمیم غلط و 
اصرار به همسان سازی موجب شده وضع مالی یک آبدارچی دولتی از یک مهندس صنایع بهتر 
باشد، وضع مالی یک استوار نیروی انتظامی بهتر از یک مهندس مکانیک باشد. بروید حداقل 
 بگیرِ کشوری و لشگری را با حداقل بگیرِ تامین اجتماعی مقایسه کنید تا به تفاوت دریافتی 
پی ببرید. بروید ببینید مزایای بازنشستگان کشوری لشگری چقدر است و کسی که بازنشته 
تامین اجتماعی است، چقدر پاداش و مزایا می گیرد؟ رئیس اتحادیه پیشکسوتان جامعه کارگری 
تصریح کرد: جامعه کارگری از سیاست های دولت متضرر هستند. چرا؟ چون دولت فقط به فکر 
اداره بدنه خودش است و به فکر اداره جامعه نیست. یعنی با دولتی طرفیم که فقط خودش را 
می بیند و نظام اجرایی کشور را رها کرده است. در واقع تصور دولت این است که اگر خانواده 
خودش را مدیریت کند، حاکمیت را راضی می کند، در حالی که این تصور، تصوری غلط است. 
چرا که چنین روندی جامعه را رو در روی هم قرار می دهد. یعنی یک طرف دهک بالای جامعه 
رشد کرده و دهک میانی به دهک پایین سقوط می کند.صادقی می گوید: دولتی روی کار است 
که سواد سیاسی، اقتصادی، اجتماعی و بین المللی ندارد. معلوم است با چنین دولتی روز به روز 
بحران بیشــتری را متحمل می شویم. دولت حتی از نعل اسب،  ای.تی.ام و ... حتی از نفس 
کشیدن آدم ها مالیات می گیرد، تا یاد حکومت های قاجاریه بیفتیم که از مردم خراج می گرفتند؛ 
مثلا ماشینی که طرف ۷۰ میلیون خریده است را با ایجاد تورم ۷۰۰ میلیون تومان می کند و 
از مردم بر حسب ۷۰۰ میلیون قیمت، مالیات می گیرد. حالا باید پرسید، دولت مالیات اخذ شده 
را به مردم اختصاص می دهد؟ نه! در قالب همین طرح همسان سازی یا افزایش حقوق یا بن 

شهروندی که به کارمندان دولتی می دهد، خرج خانواده خودش می کند!

درحالی که اخبار رســمی مشخص شــدن زمان واریز سود و 
ثبت نام جاماندگان سهام عدالت را تایید نمی کند، همچنان بازار 
فریب مشمولان و جاماندگان سهام عدالت داغ است و برخی 

کلاهبرداران با روش های مختلف سعی در فریب مردم دارند.
طی چند ســال گذشته با توجه به آزادسازی سهام عدالت، افزایش ارزش این 
سهام و همچنین افزایش قیمت سود آن، اخبار مربوط به سهام عدالت چه برای 
مشمولان و چه برای جاماندگان حائز اهمیت است. در این میان و با وجود آنکه 
پرداخت ســود سالانه ســهام عدالت قاعده خاصی دارد و شناسایی و ثبت نام 
جاماندگان توسط مسئولان درحال پیگیری بوده و هنوز به نتیجه نرسیده است، 
بسیاری از افراد از طریق پیامک بیا پیام رسان های داخلی و خارجی سعی در فریب 
افراد دارند.به گزارش ایسنا، موضوعی که مسئولان بارها درمورد آن هشدار داده 
و از مردم تقاضا کردند در این مورد هوشــیار باشند. در این راستا انتشار مطالبی 
در فضای مجازی مبنی بر این که برای ثبت نام سهام عدالت یا دریافت سود، 

شــهروندان اقدام به »نصب اپلیکیشن و یا نرم افزاری ویژه« کنند، یکی از این 
راه های کلاهبرداری است. همچنین ارسال پیامک به شهروندان و درخواست 
از آنها برای مراجعه به سایت یا نصب نرم افزار و اپلیکیشن و یا کلیک بر روی 
لینک های آلوده از دیگر راه هایی است که کلاهبرداری از آنها با عنوان ثبت نام 
سهام عدالت برای جاماندگان و یا ثبت نام برای دریافت سود سهام عدالت استفاده 
می کنند. هک کردن آی دی افراد در پیام رسان ها و ارسال لینک های آلوده« و 
همچنین »تماس های تلفنی« از دیگر راه های کلاهبرداری و اغوای شهروندان 
به بهانه ثبت نام برای سهام عدالت و نیز دریافت سود این سهام است.مردم باید 
توجه کنند که زمان واریز سود سهام عدالت هنوز فرا نرسیده است و هیچ گونه 
ثبت نامی برای سهام عدالت وجود ندارد؛ جاماندگان سهام عدالت توسط دولت 
شناسایی شده اند و زمانی که منبع تخصیص سهام به این افراد مشخص شود، 
مشمول سهام عدالت خواهند شد. افراد لازم نیست برای دریافت سود و ثبت نام 

سهام عدالت به سایتی مراجعه یا روی لینکی کلیک کنند.

در بازار خودرو های وارداتی کارکرده قیمت های عجیب زیادی 
وجود دارد برای نمونه خــودروی ب ام و، X ۶ مدل ۲۰۱۲ 
با کارکرد ۲۰۰ هزار کیلومتر ۵ میلیارد و ۲۰۰ میلیون تومان 
قیمت خورده است در حالی که قیمت مدل ۲۰۲۳ این خوردو 

۷۰ هزار دلار است!
از دیگر قیمت های کمــی عجیب خودرو های وارداتــی هیوندای، آزرا 

 مدل ۲۰۱۳ اســت این در یکی از آگهی های فروش این خودرو با کارکرد
 ۲۱۵ هزار کیلومتر فروشنده ۲ میلیارد و ۵۴۰ میلیون تومان برای این خودرو 
قیمت گذاشته است.به گزارش اقتصادآنلاین؛ قیمت مدل ۲۰۲۳ این خودرو 
هم چیزی حدود ۳۰ تا ۳۶ هزار دلار است. قیمت تویوتا لند کروز مدل ۲۰۲۳ 
هم که ۹۴ هزار دلار است، اما در بازار خودرو مدل ۲۰۱۲ با کارکرد ۲۵۰ هزار 

کیلومتر را ۹ میلیارد و ۲۰۰ میلیون تومان تعیین کرده اند.

دولتحتیازنفسکشیدنمردممالیاتمیگیرد خبریازسودوثبتنامسهامعدالتنیست؛فریبنخورید!

 فرسوده هایی که از صفر گران تر هستند!

مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوری از آغاز ارائه خدمات جدید 
جبران هزینه خسارت درمان بازنشستگان کشوری در قالب طرح 
اختیــاری خبر داد و گفت: این طرح می تواند به حذف طرح های 
بیمه اکمل و یکپارچه سازی خدمات بیمه درمان در قالب یک طرح 

جدید کمک کند.
 با حضور نعمت الله ترکی، مدیرعامل صندوق بازنشســتگی کشوری و هیات 
همراه، مدیر صندوق بازنشستگی استان کردستان، روسا و مسئولین کانون های 
بازنشستگی، نشست هم اندیشی جهت ارتقای ارائه خدمات رفاهی، گردشگری، 
درمانی و بررسی مشکلات، مطالبات و دغدغه های بازنشستگان این استان در 
محل سالن جلسات هتل جهانگردی ســنندج برگزار شد.مدیرعامل صندوق 
بازنشســتگی کشوری در این جلســه هدف از برگزاری چنین نشست هایی را 
ایجاد همگرایی بین مجموعه دستگاه های اجرایی، صندوق بازنشستگی کشوری 
و مسئولان کانون های بازنشستگی برای رفع برخی مشکلات و ناهماهنگی ها 

برشمرد و بر لزوم تعامل و تشریک مساعی میان این مجموعه تاکید کرد.
ترکی با بیان اینکه کانون های بازنشستگی یکی از ارکان اصلی حوزه تصمیم سازی 
هستند ادامه داد: با همدلی از این ظرفیت استفاده می کنیم تا بتوانیم مشکلات این 
قشر را احصاء و رفع کنیم.وی با بیان اینکه »در حال حاضر یک میلیون و ۷۰۰ هزار 
نفر در سطح کشور تحت پوشش این صندوق هستند« افزود: وظیفه ذاتی ما ارائه 

خدمات مناسب به این افراد است.
دغدغه صندوق بازنشستگان کشوری میراث پنج دهه گذشته است

وی مشکلات و دغدغه صندوق  بازنشستگان کشوری را میراث پنج دهه گذشته 
بیان کرد و گفت: چالش ها و مشکلات کنونی محدود به چند سال نیست، بلکه در 
دهه های گذشته روی هم انباشت شده و حال به بحرانی برای صندوق تبدیل شده 
است، لذا به شکل عمیق و ریشه ای باید بررسی و برطرف شود.ترکی بیان کرد: 
صندوق بازنشستگی کشوری دغدغه های زیادی دارد و باید با چاره اندیشی اساسی 

نظام بیمه ای و بیمه گری را اصلاح کرد.

به گزارش اقتصادآنلاین،مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوری فلسفه وجودی 
صندوق های بازنشستگی در سطح کشور را عمل به وظیفه اصلی شامل تامین 
معیشت، همسان سازی حقوق، مشکلات رفاهی و بهداشت و درمان بازنشستگان 
برشمرد و افزود: با توجه به شرایط موجود خصوصا در استان های مرزی کشور 

همچون کردستان در حال پیگیری این مهم هستیم.
بازنشستگان باید سهامداران صندوق بازنشستگی شوند

به گفته وی، باید با استفاده از ایده های جدید، صندوق بازنشستگی را از بحث 
حاکمیتی خارج کرده و به امور سهامداری وارد کنیم تا بازنشستگان سهامداران 
صندوق باشند.ترکی تصریح کرد: در بحث گردشگری با توجه به تناسب هر استان 
و ظرفیت های موجود، برنامه های جدیدی داریم و مطابق با برنامه جهت تحقق 

اهداف تعیین شده گام برمی داریم.
پیگیر دستورالعمل همسان سازی حقوق برای اجرا هستیم

به گزارش اداره کل روابط عمومی و امور بین الملل صندوق بازنشستگی کشوری، 
وی موضوع متناسب سازی حقوق را از مطالبات جدی بازنشستگان عنوان کرد و 
گفت: رقمی بالغ بر ۹هزار میلیارد تومان در قانون بودجه ۱۴۰۱ برای این موضوع 
درنظر گرفته شــده بود که دولت سهام شرکتی را برای این موضوع به صندوق 
واگذار کرد و ما در تلاشیم با نقد شدن این سهام، متناسب سازی را عملیاتی کنیم.

 از مجموع ۱۸۵ شرکت زیرمجموعه صندوق بازنشستگی 
فقط ۱۷ شرکت سوددهی دارند!

ترکی با اشاره به اینکه ۱۸۵ شرکت زیرمجموعه صندوق بازنشستگی کشوری 
هستند که به منظور ایجاد درآمد پایدار تاسیس شده اند، گفت: از این تعداد فقط 
۱۷ شرکت سوددهی دارند و برخی هزینه ها را جبران می کنند و مابقی هیچ منبع 

درآمدی برای صندوق ندارند.
جمع آوری آمار فرزندان بیکار بازنشستگان 

وی با ذکر اینکه بزرگترین دغدغه امروز خانواده ها اشتغال فرزندان است تصریح 
کرد: در حال جمع آوری آمار فرزندان بیکار بازنشستگان هستیم و در شرکت ها، 

نهادها و موسسات زیرمجموعه خود اولویت را به اشتغال فرزندان بازنشسته داده ایم.
وی فراهــم نمودن امکانات رفاهی، ورزشــی و  فرهنگی برای این قشــر و 
خانواده های آنان در راستای مشارکت اجتماعی و توسعه فعالیت های جامعه محور 
متناسب با نیازها را ضروری بیان کرد.مدیر عامل صندوق بازنشستگی کشوری به 
صدور کارت سفر مخصوص بازنشستگان تا ماه آینده اشاره کرد و افزود: در این 
ارتباط نیز بازنشستگان می توانند از تسهیلات در نظر گرفته شده در قالب این کارت 

اعتباری از خدمات سفر بهره مند شوند.
ترکی با بیان اینکه تاسیس تعاونی ها مهمترین راهکار و اقدام مشارکتی برای 
تقویت درآمد بازنشســتگان اســت، اضافه کرد: با توجه به پایین بودن حقوق 
بازنشستگان طبق شاخص ها با استفاده از ظرفیت های سرمایه گذاری موجود 
دراستان ها، علاوه بر درآمدزایی می تواند اشتغال لازم را برای فرزندان بازنشستگان 
که از دغدغه مهم این قشر فهیم و مهم جامعه است فراهم کند. مدیرعامل صندوق 
بازنشستگی کشوری بیان کرد: ۲۷۰ هزار میلیارد تومان در سال به بازنشستگان 

پرداخت می شود که سرانه حدود ۱۰ میلیون تومان است.
آغاز ارائه خدمات جدید جبران هزینه خسارت درمان 

بازنشستگان کشوری
مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوری از آغاز ارائه خدمات جدید جبران هزینه 

خسارت درمان بازنشستگان کشوری در قالب طرح اختیاری خبر داد و گفت: ثبت 
نام اینترنتی از اول تا پایان مردادماه ادامه خواهد داشت.

ترکی ادامه داد: با درنظر گرفتن نیاز درمانی جامعه ذینفعان صندوق بازنشستگی 
کشوری، ما برای اولین بار در کنار طرح اصلی قرارداد جبران هزینه خسارت درمان 
که درحال اجرا اســت، طرح اختیاری را نیز اجــرا می کنیم.وی افزود: این طرح 
می تواند به حذف طرح های بیمه اکمل و یکپارچه ســازی خدمات بیمه درمان 
در قالب یک طرح جدید کمک کند. ترکی اذعان کرد: حذف محدودیت سقف 
پرداخت از همه خدمات بستری و اعمال جراحی، حذف محدودیت سقف پرداخت 
برای تأمین داروی بیماران خاص و حذف محدودیت ســقف در برخی خدمات 
تشخیصی گران قیمت در هردو طرح اصلی و اختیاری ارائه شده است.وی ادامه داد: 
برای نخستین بار، پرداخت هزینه خسارت درمان مربوط به خدمات دندانپزشکی و 

داروی بیماران غیرخاص نیز در طرح جدید اختیاری پیش بینی شده است.
ترکی تصریح کرد: سرانه سهم مشارکت مشمولین برای بهره مندی از طرح 
اختیاری مبلغ ۲۰۵هزار تومان برای هر نفرتعیین شده است.در این جلسه  روسای 
کانون های بازنشستگان کشوری استان کردستان با بیان مشکلات و مطالبات خود 
از جمله معیشت، مشکلات مرتبط با بیمه تکمیلی، حق مناطق جنگی، خدمات بیمه 
آتیه سازان حافظ، پرداخت وام های ضروری، صدور حکم رتبه بندی معلمان، اشتغال 
فرزندان، تجدید نظر در پرداخت عیدی به بازنشستگان، افزایش سنوات حقوقی بر 
اساس تورم، پرداخت معوقات، تخصیص اعتبار لازم برای تاسیس خانه امید، در 
اختیار گذاشتن اماکن ورزشی برای بازنشستگان، از مدیرعامل صندوق بازنشستگی 

کشوری خواستار حمایت جدی از بازنشستگان شدند.
در پایــان با تأکید بر اجرای دقیق برخی موارد، پس از بحث، تبادل نظر و طرح 
پیشنهاداتی از سوی حاضرین، تصمیمات لازم در راستای تحقق اهداف برگزاری 
جلســه اتخاذ شد و مدیرعامل صندوق بازنشســتگی کشوری ضمن شنیدن 
مشکلات بازنشستگان حاضر در جلسه دستور رسیدگی به مشکلات مطرح شده بر 

اساس قوانین و دستورالعمل های موجود را صادر کرد.

صدور کارت سفر مخصوص بازنشستگان تا ماه آینده 


